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1. W dniu 12.10. br. odbył się przetarg na budowę drogi na ul. Zielonej. W budżecie na budowę 

drogi mieliśmy zaplanowane 155.500 zł; do przetargu złożono dwie oferty: 

- firma SIDROG – cena brutto: 191.406,45 zł, 

- Przedsiębiorstwo Robót Drogowo – Mostowych, Ostrzeszów -  cena brutto: 266.811,60 zł. 

Obie oferty przekroczyły zabezpieczoną kwotę na to zadanie. W związku z tym przetarg został 

unieważniony i będzie ogłoszony wczesną wiosną przyszłego roku. Dotacja na drogę jest do 

wykorzystania z Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu z Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich do końca 2017 roku, tj. 63,63% kwoty brutto.  

2. Na budowę drogi na ul. Młyńskiej złożona została jedna oferta – firma ASBUD Rafał Świątek – 

Rajsko na kwotę 71.786,49 zł. Kwota zabezpieczona na to zadanie wynosi 72.000,00 zł. 

Wykonano drogę tłuczniową na dł. 900 mb, szerokość 4 mb. Na ww. drogę oraz drogę                   

w Racławicach otrzymamy dotację z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych w wysokości 

123.000 zł +58.000 zł, w sumie 181 tys. zł.  

3. W dniu 17 listopada br. odbył się przetarg na odbiór odpadów komunalnych. Do przetargu 

została złożona jedna oferta – firma Eko-Region. Przetarg został ogłoszony do realizacji przez 

2,5 roku, tj. do 30.06.2019 r. Kwota brutto po przetargu – 704.538,10 zł. 

4. Zakończono budowę chodnika w Głuszynie. 

5. Zakończono budowę placu zabaw dla dzieci w Racławicach. 

6.  W dniu 4.10. br. uczestniczyłem w uroczystości pożegnania Komendanta Policji                       

w Ostrzeszowie, który przeszedł do pracy w Policji w Kaliszu. 

7. W dniu 7.10. br. uczestniczyłem w uroczystości nadania imienia cisowi „Bożydar”, który 

rośnie przy plebanii w Kraszewicach. 

8. W dniu 21.10. br. uczestniczyłem w uroczystości z nauczycielami z okazji Dnia Edukacji 

Narodowej. 

9. W dniu 10.11. uczestniczyłem w XIII Biegu Niepodległości organizowanym przez Gimnazjum 

w Kraszewicach. 

10. W dniu 18.11 uczestniczyłem w uroczystości z okazji święta pracownika socjalnego                               

w Ostrzeszowie. 

11.  W dniu 23.11 odbyło się spotkanie z Urzędzie Gminy z p. Owczarkiem w sprawie 

przeprowadzenia badań wad postawy u dzieci z klas I, II, III szkół podstawowych. Ustalono, że 

badanie to będzie przeprowadzone w miesiącu styczniu lub lutym przyszłego roku. Pan 

Owczarek stwierdził, że zatrudnienie dobrego lekarza wymaga dużego wyprzedzenia 

czasowego. Badania to przeprowadzi lekarz wojskowy, który w tym roku jest już zajęty. Na 

dobrego specjalistę trzeba trochę poczekać. 

12. W dniu 9.12 brałem udział w spotkaniu z senatorem Mikołajczykiem w szkole w Jeleniach. 

13. W dniu 15.12 w Urzędzie Gminy przeprowadzone zostało szkolenie przez przedstawiciela 

Państwowej Straży Pożarnej z Ostrzeszowa nt. „Czad i ogień”, w którym uczestniczyli sołtysi, 

dyrektorzy szkół, pracownicy Urzędu Gminy i GOPS-u. 

14. W dniu 15.12 uczestniczyłem w uroczystości Jubileuszu 70-lecia Ludowych Zespołów 

Sportowych w Ostrzeszowie. 



15. W dniu 16.12 uczestniczyłem w uroczystości powitania Komendanta Powiatowego  Policji               

w Ostrzeszowie oraz w spotkaniu wigilijnym Stowarzyszenia Ostrzeszowska Lokalna Grupa 

Działania. 

16. W dniu 20.12 uczestniczyłem w spotkaniu wigilijnym w Zakładach Terapii Zajęciowej                        

w Kuźnicy Grabowskiej; w tym samym dniu uczestniczyłem w spotkaniu wigilijnym w szkole        

w Jeleniach z dziećmi niepełnosprawnymi. 

17. 09 grudnia podpisanie umowy na Termomodernizacje SP w Kuźnicy Grabowskiej. 
18. 09 grudnia spotkanie z przedstawicielem WZOSP p. Tomaszem Porębą oraz v-ce Marszałkiem 

woj. Wielkopolskiego p. Krzysztofem Grabowskim. 

19. Udział w posiedzeniach Komisji Stałych. 
20. Spotkanie z p. v-ce Wojewodą Wielkopolskim Marleną Maląg 

 

 


